
Warszawa, dnia 15 października 2015 r. 

PROTOKÓŁ 

z XV posiedzenia Rady do Spraw Cyfryzacji, które odbyło się 8 października 2015 roku, 

o godzinie 13:00 w siedzibie Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji 

1. Sprawozdanie z prac zespołu do spraw telekomunikacji. 

Iwona Wendel, Wiceprzewodnicząca Rady, rozpoczynając posiedzenie 

zakomunikowała, że Anna Streżyńska, koordynatorka zespołu do spraw telekomunikacji będzie 

nieobecna i w związku z tym sprawozdanie z prac zespołu nie będzie przedstawione na 

dzisiejszym posiedzeniu Rady.  

Na wniosek Grzegorza Sibigi punkt dotyczący prac zespołu do spraw telekomunikacji 

został rozszerzony o: Ocenę działalności Rady do Spraw Cyfryzacji oraz kierowania jej 

pracami w pracach nad projektem rozporządzenia Ministra Administracji i Cyfryzacji 

zmieniającego rozporządzenie w sprawie przetargu, aukcji oraz konkursu na rezerwację 

częstotliwości lub zasobów orbitalnych. Wiceprzewodnicząca zaproponowała dyskusję w tej 

sprawie, aby uniknąć w przyszłości nieporozumień w pracy Rady. Członkowie Rady zgłosili 

następujące postulaty związane z funkcjonowaniem Rady i sposobem procedowania spraw: 

 Rada jest organem opiniodawczo-doradczym i wszelkie kwestie merytoryczne są 

rozstrzygane przez Radę na posiedzeniach lub w trybie obiegowym; 

 Rada w swoich kompetencjach nie może być zastępowana przez Przewodniczącego 

lub zespoły robocze; 

 Członkowie Rady przy prezentowaniu swoich poglądów na zewnątrz nie powinni 

posługiwać się afiliacją Rady, jeżeli temat nie dotyczy działalności Rady; 

 Członkowie Rady powinni być informowani, kto zgłasza tematy do agendy 

posiedzenia; 

 Członkowie Rady powinni być informowani o zakresie prac, jaki jest oczekiwany od 

Rady; 

 Członkowie Rady powinni być informowani o końcowym efekcie prac 

prowadzonych w zespołach roboczych; 

 Członkowie Rady powinni być informowani o sposobie wykorzystania rekomendacji 

przedstawianych przez Radę; 



 Członek Rady może składać propozycje tematów do pracy z własnej inicjatywy lub 

z inicjatywy zespołu roboczego, które powinny być poddane głosowaniu przez Radę. 

2. Open Government Partnership. 

Maciej Groń, Dyrektor Społeczeństwa Informacyjnego w Ministerstwie Administracji 

i Cyfryzacji przedstawił sześć propozycji działań do krajowego planu działań, aby Polska 

mogła przystąpić do Open Government Partnership. Proponowane działania to: 

 zwiększenia udziału społeczeństwa w procesie rządzenia; 

 zwiększenia kompetencji urzędników w zakresie wykorzystania technologii 

cyfrowych; 

 podniesienia standardów rzetelności  zawodowej w administracji publicznej; 

 zwiększenie przejrzystości i jawności stanowienia prawa; 

 zwiększenie dostępu obywateli do informacji w zakresie działań rządu; 

 zwiększenie dostępu do danych rządowych. 

Dyrektor Groń podkreślił, że prace w zakresie planu działań powinny być koordynowane 

przez Kancelarię Premiera. Prowadzenie tych prac przez jedno ministerstwo wiąże się 

z ryzykiem ich nie przyjęcia i długotrwałością procedowania. Dyrektor Groń poprosił o opinię 

członków Rady do zgłoszonych propozycji oraz ewentualne rozszerzenie listy działań 

o dodatkowe punkty. Członkowie Rady podczas dyskusji pozytywnie wypowiedzieli się na 

temat pracy nad planem. Podkreślili, że zaproponowane punkty wymagają uszczegółowienia, 

podkreślenia kierunków i ciągłości dalszej pracy. Zwrócono uwagę na fakt, iż Rada powinna 

zaopiniować przystąpienie do koalicji, a nie opracowywać plan. Członkowie Rady wyrazili 

zgodę, co do przedstawienia opinii w tej sprawie. Opinia Rady zostanie przedstawiona 

w postaci uchwały. 

3. Wybór nowego koordynatora zespołu do spraw informacji publicznej i informacji 

sektora publicznego. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała członków Rady o rezygnacji Grzegorza Sibigi ze 

stanowiska koordynatora zespołu do spraw informacji publicznej i informacji sektora 

publicznego i poprosiła o zgłaszanie kandydatur. Kandydaturę zgłosił Piotr Waglowski, 

z zastrzeżeniem, że jest gotów objąć tę funkcję po 25 października. Decyzja została 

pozostawiona pod rozwagę członków Rady. Sekretarz Rady poinformował członków Rady 



o terminie najbliższego posiedzenia Rady do spraw Cyfryzacji, który został wyznaczony na 

19 listopada 2015 r. 

  



Uczestnicy spotkania: 

Członkowie Rady: 

1. Iwona Wendel – Wiceprzewodnicząca 

2. Piotr Kabaj 

3. Lidia Kołucka-Żuk 

4. Mariusz Madejczyk 

5. Grzegorz Sibiga 

6. Dominik Skoczek 

7. Katarzyna Szymielewicz 

8. Alek Tarkowski 

9. Jarosław Tworóg 

10. Piotr Waglowski 

Zaproszeni goście: 

11. Maciej Groń (MAC) 

Sekretariat Rady: 

12. Aneta Czarnecka (MAC) 

13. Katarzyna Stopińska (MAC) 

14. Tomasz Trzaska (MAC) 


